
MEMO

Datum : 12 mei 2020

Aan : Agendacommissie

Kopie aan :

Van : College  van B&W

Onderwerp : Zonnepark Kanaaldijk Zuid, besluit  ontwerp verklaring van geen 
bedenkingen

Op 6 april hebben wij een aanvraag omgevingsvergunning  ontvangen voor het realiseren van een 
zonnepark aan de Kanaaldijk-Zuid in Heino.  De bruto omvang van het zonnepark is circa 14 hectare 
waarvan ongeveer 9 hectare netto wordt gebruikt voor het plaatsen van zonnepanelen.  Het park is 
daarmee groter dan 2 hectare.  Bij vaststelling van de richtlijnen voor zonneparken  is bepaald dat 
voor zonneparken groter dan 2 hectare een verklaring van geen bedenkingen (vvgb) van de 
gemeenteraad vereist is. 

Procedure
Bij zonneparkprojecten die groter zijn dan 2 hectare wordt eerst een ontwerp vvgb van de 
gemeenteraad gevraagd. Als deze wordt afgegeven kan deze samen met de ontwerp vergunning ter 
inzage worden gelegd voor zienswijzen. Als er geen zienswijzen komen wordt deze ontwerp 
verklaring definitief. Als er zienswijzen worden ingediend gaat de raad deze zienswijzen afwegen en 
neemt daarna een besluit over het al dan niet afgegeven van de vvgb. 
Als de (ontwerp) verklaring van geen bedenkingen niet door de gemeenteraad wordt afgegeven moet 
het college de vergunning weigeren.

Vergunningverlening voor SDE ronde najaar 2020 
De initiatiefnemer wil voor het zonnepark graag Subsidie Duurzame Energie (SDE) aanvragen in het 
najaar van 2020.  Deze ronde wordt vanaf 29 september opengesteld.  
Reden van de initiatiefnemer om deze SDE ronde te willen halen is dat de subsidiebedragen voor 
zonne-energie  per openstellingsronde dalen.  Om het project haalbaar te houden wil initiatiefnemer 
daarom deze subsidieronde graag halen.  Om de SDE aan te kunnen vragen is een verleende 
omgevingsvergunning een voorwaarde. 

Om vergunningverlening  voor dit  najaar te kunnen halen, is het ter inzage leggen van het 
ontwerpbesluit met de ontwerp vvgb voor de zomer noodzakelijk.  Dit houdt in dat er in juni een  
positief besluit  over de ontwerp vvgb door de gemeenteraad nodig is om nog dit te kunnen halen.
Na de zienswijze periode kan er dan na de zomer nog een besluit worden genomen over het al dan 
dien afgeven van de definitieve vvgb waarbij ook de eventueel ingediende zienswijzen kunnen 
worden betrokken.
Natuurlijk is deze planning ook afhankelijk van de inhoud en aantallen zienswijzen of andere 
onvoorziene omstandigheden.
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Dialoog met omgeving:
In de richtlijnen voor zonneparken in het buitengebied is de dialoog met de omgeving een van de 
uitgangpunten.  Met de huidige maatregelen rond Covid-19 is het echter lastig om fysieke 
bijeenkomsten te houden.  Bij zonnepark projecten zien wij ook dat er fysieke bijeenkomsten nodig 
zullen blijven voor een goede dialoog. Voor dit project zien wij echter dat er al wel behoorlijke 
inspanningen zijn geweest om deze dialoog met de directe omgeving te voeren. 

De initiatiefnemer  heeft 1 op 1 met de direct omwonenden gesproken en er zijn eind vorig jaar al 
twee fysieke bijeenkomsten gehouden waar de plannen met direct omwonenden zijn besproken. De 
direct omwonenden hebben goed mee kunnen denken in de ontwikkeling en er lijkt redelijk draagvlak 
lijkt te zijn bij deze groep omwonenden.  Wel blijft het bij een dergelijke ontwikkeling natuurlijk zeer 
moeilijk om 100% draagvlak te krijgen. Ook is er vanuit een groep bewoners net buiten deze direct 
omwonenden een kritische reactie ontvangen, het is echter niet helemaal duidelijk wie dit zijn. 

Initiatiefnemer heeft op 8 april een website over het zonnepark gelanceerd (www.powerfield.nl/heino) 
en dit aangegeven in een brief naar huishoudens binnen 1 km van het zonnepark en een advertentie 
in het weekblad van Salland. Met de website en informatievoorziening aan een bredere groep (brief 
en advertentie) lijkt wel te zijn gezet om ook een transparante informatievoorziening te geven.

Daarnaast heeft  initiatiefnemer ook aangegeven, zodra het weer mogelijk is, tijdens het 
vervolgproces zeker nog wel een fysieke bijeenkomst te willen houden.

Planning
Op 19 mei is voorzien dat wij als college een besluit nemen over het initiatief en komt waarschijnlijk 
het voorstel naar de raad voor het afgeven van de ontwerp- vvgb. Gezien het voorgaande zouden wij 
een behandeling van dit voorstel de gemeenteraad in juni wensen. 
Een exacte planning wordt afgestemd met de griffie in overleg met uw agendacommissie. 
Behandeling van het voorstel in de Rond de tafel van 28 mei is daarbij een mogelijke optie.

http://www.powerfield.nl/heino

